
Skolebestyrelsesmøde Trekronerskolen 
 

Tirsdag den 27/4-2021 kl. 17.00-19.00 på skolens bibliotek. 

Forplejning: ingen 

Ordstyrer: Maren 

Referent: Klaus 

Fraværende:  

Dagsorden og bilag: Printes af Klaus 

Dagsorden 

0. Præsentation af ny SI-leder 

• Referat: Der blev budt velkommen til vores nye SI-leder. Grethe præsenterede sig for 

bestyrelsen og glæder sig til at begynde i Trekroner. 

 

1. Orientering ”Siden sidst” (17.00-17.20 - Klaus) 

• COVID-19: 

• Klaus orienterer kort om status på dagligdagen med COVID-19 på Trekronerskolen 

Referat: Klaus orienterede og dagligdagen med covid-19. Det kører godt med 

testteamet. Vi forsøger hele tiden at holde elever adskilt. Personale på skolen har det 

ok i det på trods af covid med dertilhørende restriktioner og ændringer i dagligdagen. 

• Stine orienterer kort om status på dagligdagen med COVID-19 i Solstrålen 

 

Referat: Stine orienterede om dagligdagen fra Si-delen. 

 

• Tilbagemelding fra forældrene i forhold til deres oplevelse af dagligdagen i relation 

til Trekronerskolen/Solstrålen i lyset af COVID-19 

• Generelt: 

• Skoleledelsen:  

• Personalet: 

1. SI¨ 

Referat:  

Der kommer to nye børn(hollændere) til Solstrålen.  

Vi får to nye ledige stillinger en pr. 1/8 37t og en pr. 1/10 30t 

Overflyttelsesmøde gav ingen nyansættelser til os trods det vi 

manglede en pædagog. 

Heidi stopper med ugegangen af uge 25. 



Klaus orienterede om ændringerne pr. 6 april. 

Stine orienterede om den ”nye” anvendelse af 

Naturlegepladsen/Spejdergrunden. Vi har haft to forældre 

henvendelser på det. Når der kommer et toilet og en bygning hvad så? 

2. Skolen 

 

Referat:  

Vi har fået en ny elev. 

På skolen går det generelt godt, men det kan være hårdt, men der 

knokles på af alle medarbejdere. 

Moderen til den nye elev var meget begejstret over den modtagelse og 

imødekommenhed som de har mødt. Rosen er givet videre 

medarbejderne med stolthed. 

• Liv by og skole 

Referat: 

Vi planlægger en møderække gennem maj, juni og august. 

Eller tager vi afsæt i punkterne fra borgermødet 

Form: Formålet med punktet er, at Klaus og Stine orienterer. 

 

 

2. Skoleåret 2021/2022 (17.20-17.30 - Klaus) 

• Klaus orienterer om status på skoleårets planlægning 2021/2022.  

Referat: Klaus orienterede om status på skoleårets planlægning. 

VI PLANLÆGGER MED ET HELT ALMINDELIGT SKOLEÅR. 

Sammenlæste klasser 01-23-45-6 

Vi har haft en indledende snak og ønske runde. 

Og jeg har understreget, at det er en ønskerunde og at ingen er på plads før alle er 

på plads. 

Lige nu er jeg i en overbliksfase. 

Lidt udfordret på svømning (Renè) og musik(talt med Henrik fra kulturskolen). 

Form: Formålet med punktet er, at orientere om status for skoleåret 2021/2022. 

 

3. Økonomi (17.30-17.45) 

• Klaus orienterer om økonomien i skolen og SI. 

Referat: 

Klaus orienterede om anvendelse af et mulig overskud. Skal gerne styrke skolen over flere 

år. Vi gerne en stabil drift og et stabilt antal medarbejdere. 

Der blev drøftet mulighed for at styrke SI-delen med flere ”hænder”  



Form: Formålet med punktet er at orientere om skolens- og SI økonomi. 

4. Gennemgang og revidering af principper (17.45-18.30) 

 

• 2. Princip for fællesarrangementer – gennemgået, ændret og opdateret på hjemmesiden. 

• 7. Princip for eliteidræt og musik – ikke ændret da den sidst blev ændret i nov. 2020 

• 10. Princip for undervisningens organisering - gennemgået, ændret og opdateret på 

hjemmesiden. 

Form: Formålet med punktet er, at gennemgå, revidere og godkende principperne. 

 

5. Den gode arbejdsplads (18.30-18.50) 

• Generel drøftelse af fastholdelse positionen som ”Den gode arbejdsplads”. 

• Hvad kende tegner den gode arbejdsplads? 

Referat: 

Det blev drøftet kort. Og muligheden for at givet emnet en større behandling blev 

mødt positivt. 

Form: Formålet med punktet er, at have en generel drøftelse af, hvordan vi vedholder at være en god 

arbejdsplads. 

6. Eventuelt (18.50-19.00) 

7. Næste møde tirsdag den 25. maj 2021 

Vi mødes i skolegården med vandresko/waders – bestyrelsens rundvisning af lokalområdet � 

 

 

• Kommende punkter 

i. Sundhed 

ii. Gennemgang af principper 

1. Princip for udeliv i Solstrålen 

2. Princip for fællesarrangementer 

3. Princip for kommunikation, herunder digitalt og Aula (sammenskrive 3 

principper) 

4. Princip for inklusion 

5. Princip for sponsorater 

6. Princip for SFO 

7. Princip for eliteidræt og musik 

8. Princip for underretning af hjemmene om udbytte af undervisningen 

9. Princip for undervisningens organisering 

10. Princip for trafik 

11. Princip for klassekasser 

 

Referat: 

 

 



Vel mødt! 

Med venlig hilsen 

Maren  

 


